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 وحید کاظمی 
داور بازی حذفی

از ماجرای تکذیب 
شده دربی تا دو 

اشتباه این فصل
با اعلام سازمان لیگ 

بازی حذفی فردای 
سرخ ها مقابل گل گهر 

سیرجان را وحید کاظمی 
قضاوت می کند.کاظمی 
قرار بود داور اول دربی 

باشد اما داور چهارم 
این مسابقه شد. اتفاقاً 
بعد از آن بازی شایعه ای 

در فضای هواداری 
استقلالی ها قوت 

گرفت که در دقیقه 5 
و برخورد توپ به دست 

گولسیانی، او تماس 
رادیویی محمدرضا 

ابوالفضلی کمک داور 
آن مسابقه با پیام 

حیدری داور وسط را 
شنیده که ابوالفضلی 

گفته این صحنه پنالتی 
بوده اما کاظمی با 

انجام مصاحبه ای این 
مطلب را کاملاً تکذیب 

کرد و گفت اصلاً 
هدست او قطع بوده 

و اساساً این مطلب 
کذب است. کاظمی 

این فصل دو اشتباه 
بزرگ در بازی های 

پرسپولیس داشته. 
در همین نیم فصل 
دوم او هند واضح 

مدافع ذوب آهن را بعد 
از ایستگاهی عالیشاه 
ندید و پنالتی نگرفت. 
در بازی با تراکتور هم 
دایو بازیکن تراکتور 
را پنالتی گرفت و اگر 
مهار بیرانوند نبود 

حریف کامبک می زد و 
برنده می شد. او قبل تر 

در بازی های حساس 
پرسپولیس مقابل 

سپاهان یک بار وقتی 
داور کنار دروازه بود 

یک پنالتی برای حریف 
گرفت و در بازی دیگر 
وقتی داور وسط بود 
به اعتقاد کارشناسان 
داوری، مهدی کیانی 

کاپیتان سپاهان را 
اخراج نکرد و از خطای 

پنالتی روی مهدی ترابی 
گذشت.

ZOOM

اوسمار ویرا:

برای تمدید قرارداد صحبتی نکرده ام

مــن از بــودن در اینجا خوشــحالم و همه چیز عالی اســت. بــودن در اینجا تجربه 
خوبی است و از کار کردن با بقیه مثل یحیی گل محمدی و بازیکنان خوشحالم. 
بــه مــن احتــرام می گذارنــد و گــوش می دهنــد. دربــاره موضوعــات زیــادی مثــل 
فوتبــال ایــران صحبــت می کنیــم. پایــان فصــل، قــراردادم بــه اتمــام می رســد و 
دربــاره برنامه هــای جدید صحبت نکرده ایم. در ذهنم برنامه هایی دارم اما اول 
بایــد نظــر پرســپولیس و یحیی گل محمدی را بدانــم تا راه حلی برایش پیدا کنم.

حسین شهریاری:

امیدواریم تیم به لیگ قهرمانان برگردد

وظایــف بــرای رفع مشــکل در زمینه حضور پرســپولیس در لیــگ قهرمانان 
آسیا به خوبی انجام شده و امیدواریم در ادامه راه مشکلات به طور کامل 
حــل شــده و تیــم بتوانــد دوبــاره در ایــن رقابت ها حضــور پیدا کنــد. با تمام 
فــراز و نشــیب ها موانع برای کســب مجوز حرفه ای بــا هزینه های زیادی در 
دســت بررســی بــود کــه این موضوع فشــار زیــادی را به باشــگاه وارد کرد. با 

ایــن وجــود تیم توانســت با شــرایط خوبی به کار خــود ادامه دهد.

حسین عبدی:

باید متوجه حرف هایمان باشیم

من در جریان این مسأله )حضور قلیچ در تمرین استقلال( قرار ندارم اما اگر 
یک استقلالی به تمرین پرسپولیس بیاید یا یک پرسپولیسی در تمرین استقلال 
حاضر شود خیلی هم اتفاق خوبی است ولی در این شرایط اینگونه رفتارها 
می تواند استرس زا باشد و صورت خوشی ندارد. تنها چیزی که وجود دارد این 
است که من حرفی نزنم چون در همین سکوت کلی حرف است! ما باید نسبت 

به شرایط، متوجه باشیم که چه حرفی می زنیم و چه کاری انجام می دهیم.

از کمپ سرخ
13پرسپولیس

با اینکه بازی با گل گهر در جام حذفی 
حساسیت بسیاری پیدا کرده اما بعد 
از تساوی مقابل سپاهان اهمیت بازی 
پرسپولیس مقابل پیکان، پیروزی در 
این بازی برای سرخ ها اهمیت بسیار 
بیشتری پیدا کرد. متعاقب این مسأله، 
بحث محل برگزاری این بازی مطرح 
شد. از ابتدا شنیده می شد پیکانی ها 
زی های  با بیشتر  رند مثل  قصد دا
خانگی شان در این فصل در ورزشگاه 
انقلاب کرج از پرسپولیس میزبانی کنند 

اما بحث قبول شورای تأمین استان البرز 
مطرح  بود، ضمن اینکه این ورزشگاه 
مشکلاتی برای میزبانی از تیم های بزرگ 
و پرطرفدار نیز دارد. در عین حال عصر 
چهارشنبه نقل قولی از ابراهیم شکوری 
معاون باشگاه پیکان منتشر شد که با 
توجه به سابقه پرسپولیسی او، یک 
جنجال تازه را کلید زد. شکوری در این 
مصاحبه ضمن تأکید بر اینکه پیکان 
قصد دارد در ورزشگاه انقلاب کرج از 
پرسپولیس میزبانی کند گفت پیکان 
مشکلی برای حضور در ورزشگاه آزادی 
و بازی در این ورزشگاه ندارد. دقایقی 
بعد خبری منتشر شد مبنی بر اینکه 
پرسپولیس به پیکان اعلام کرده اگر 

بازی در ورزشگاه آزادی برگزار شود تمام 
عواید بلیت فروشی به این باشگاه که 
میزبان مسابقه است خواهد رسید. در 
واقع پرسپولیس می خواست با بازی 
در ورزشگاه آزادی از مزایای حضور 
تماشاگر و چمن مناسب بهره برده و 
برای پیروزی در این مسابقه شرایط را 
تسهیل کند اما شایعات مطرح شده 
در رسانه ها با واکنش باشگاه استقلال 

مواجه شد.
دقایقی بعد از انتشار این اخبار سمیعی 
معاون حقوقی باشگاه استقلال در 
مصاحبه ای اعلام کرد باشگاه پیکان 
باید بداند که مسأله فقط خودش 
نیست و باید مسأله کورس قهرمانی را 

در نظر بگیرد. سمیعی با اشاره با اینکه 
استقلال هم دوست داشته در بازی 
برگشت میزبان پیکان باشد اما در 
ورزشگاه خالی از تماشاگر دستگردی 
بازی کرده، اعلام کرد استقلال مخالف 
این مسأله است و از سازمان لیگ 
می خواهد عدالت را در قبال همه تیم ها 
رعایت کند. بعد از بالا گرفتن حواشی، 
باشگاه پیکان نامه رسمی خود که به 
امضای حمید عباسی مدیرعامل این 
باشگاه رسیده را مننتشر کرد. در این 
نامه صراحتاً مشخص شده که باشگاه 
پیکان در تاریخ 15 فروردین از سازمان 
لیگ خواسته است تا این بازی در 
ورزشگاه انقلاب کرج برگزار شود و اتفاقاً 

این نامه همان روز در دبیرخانه سازمان 
لیگ ثبت گردیده و حتی شماره ثبت آن 

روی نامه نوشته شده است.
با وجود مطرح شدن این شایعات و 
ه  باشگا موضع گیری های مختلف، 
پرسپولیس در این خصوص کاملاً 
سکوت کرد و هیچ درخواستی هم از 
سازمان لیگ نداشت چرا که مدیران 
باشگاه و کادر فنی می گفتند روی بازی 
با گل گهر در جام حذفی متمرکز هستند 
و بعد از این مسابقه درباره استادیوم 
بازی با پیکان نظر خواهند داد. با این 
وجود آخرین اخبار و گمانه زنی ها حاکی 
از این است که به احتمال 90 درصد 
بازی حساس پیکان – پرسپولیس در 

ورزشگاه شهید دستگردی یا همان 
پاس قوامین در شهرک اکباتان برگزار 
خواهد شد که اگر اینگونه شود خبری 
از حضور تماشاگر نیست. در صورت 
لیس  پرسپو تصمیمی  ذ چنین  تخا ا
دوجانبه ضرر خواهد کرد چرا که چمن 
این ورزشگاه به خاطر برگزاری بازی های 
رسمی چند تیم )سایپا، امیدهای پاس 
و هوادار( کیفیت پایینی دارد و هم 
شورای تأمین استان تهران به احتمال 
زیاد با حضور تماشاگر در این ورزشگاه 
مخالفت خواهد کرد و پرسپولیس باید 
در استادیوم خالی از تماشاگر با پیکان 
بازی کند تا شرایطی مشابه با استقلال 

داشته باشد!

دربی تمام شد و رفت. حتی خشنودی 
تساوی سپاهان مقابل ملوان و ماندن در 
صدر جدول هم تاریخ مصرف داشت. 
پرسپولیس قبل تر صدر جدول را برای 
هفته های طولانی لمس کرده و البته 
یادش نرفته که چطور این موقعیت 
برتر را از دست داد. با این حساب برد 
دربی و ماندن در صدر فقط سه روز 
خوشحالی داشت و از چهارشنبه که 
تمرین برای بازی بازی حذفی استارت 
خورد هیچ کس دیگر درباره دربی، 
حاشیه ها و موضع گیری های این و آن 
درباره آن مسابقه و اتفاقاتش حرفی 
نمی زند. البته در رسانه ها حرف و 

حاشیه و مصاحبه بود اما در تمرین 
پرسپولیس خیلی زود همه چیز به روال 

عادی اش برگشت.
بازیکنان پرسپولیس آنقدر باتجربه اند 
که خوب می دانند ماندن در باد پیروزی 
دربی یک جام را به فنا خواهد داد و البته 
موقعیت بهتر تیم در صدر جدول لیگ 
را به خطر می اندازد اما سرمربی تیم در 
این زمینه از بازیکنان هم جلوتر است. 
از سوی دیگر از وقتی گل محمدی به 
پرسپولیس برگشته در جام حذفی ناکام 
بوده و شاید امسال وقت این باشد که 
ناکامی ها در این جام نیز به پایان برسد.

یحیی که دو بار متوالی در مقام سرمربی 
ذوب آهن این جام را به دست آورده در 
مقطع اول حضورش در پرسپولیس در 
فینال جام حذفی در ضربات پنالتی به 
سپاهان باخت و عمر سرمربیگری در 
این تیم فقط نیم فصل بود. آن سال 
اگر یحیی جام حذفی را می گرفت 

رویانیان را برای ادامه حضور در رأس 
کادر فنی پرسپولیس قانع می کرد اما 
قسمت این بود که به تیم های دیگر 
رفته و بعد از کسب تجربیات مختلف و 
موفقیت های قابل اشاره در ذوب آهن و 
پدیده )قهرمانی حذفی و کسب سهمیه 

آسیایی( به پرسپولیس برگردد.
یحیی دو بار قهرمان لیگ برتر شد و 
یک بار به فینال آسیا هم رسید و حتی 
فصل بعد از فینالیست شدن، در لیگ 
قهرمانان مقابل الهلال پرستاره اسیر 
برنامه ریزی غلط شد و در یک چهارم 
نهایی این رقابت ها کنار رفت اما در جام 
حذفی به هیچ وجه توفیق مسابقات 
مهمتری مثل لیگ قهرمانان و لیگ 

برتر را نداشت.
او که دو بار با ذوب آهن این جام را 
برده در حسرت قهرمانی جام حذفی 
همراه با پرسپولیس می سوزد. حالا 
از آخرین قهرمانی گل محمدی در این 

جام 7 سال گذشته و البته از آخرین 
باری که پرسپولیس این جام را گرفت 
4 سال می گذرد. طی سه فصل گذشته 
پرسپولیس یحیی دو بار مقابل استقلال 
در مراحل نیمه نهایی و یک چهارم نهایی 
در ضربات پنالتی باخت و حذف شد و 
فصل قبل نیز در کمال تعجب در خانه و 
در مرحله یک چهارم نهایی به آلومینیوم 

اراک باخت و کنار رفت.
و  ینکه ا انگیزه مهمتر برای یحیی ا
دوست دارد به تمام آنچه برانکو در 
پرسپولیس دست یافته بود نائل شود. 
او مثل ایوانکوویچ به فینال آسیا رسیده 
و تاکنون دو قهرمانی لیگ برتر هم 
داشته است. او می داند با پیروزی در 
شش بازی حذفی و لیگ آخر همین 
فصل به رکورد برانکو خواهد رسید و 
با توجه به تعداد بردهای بیشترش در 
نقش سرمربی پرسپولیس بالاتر از او 
قرار خواهد گرفت و از مقایسه بین او 

و برانکو برای همیشه خلاص می شود. 
یحیی با اینکه رو نمی کند اما بشدت از 
مقایسه با برانکو بیزار است و آرزو دارد 
که آخر همین فصل با دو قهرمانی دیگر 
هم منتقدانش را ساکت کند هم از شر 

این مقایسه عذاب آور خلاص شود.
واقعیت اینکه با وجود دستاوردهای گل 
محمدی در نقش سرمربی پرسپولیس 
و حتی پیروزی در دربی اخیر و قرار 
گرفتن در آستانه قهرمانی لیگ برتر 
هنوز بسیاری از هواداران پرسپولیس 
می گویند برانکو چیز دیگری بود و او را 
برتر از یحیی می دانند اما گل محمدی 
تا بیرون آوردن این خار از چشم خود 
شش مسابقه مهم و حیاتی فاصله 
دارد و به همین خاطر فردا با تمام قوا 
و انگیزه در بازی حذفی حاضر خواهد 
شد تا یک گام دیگر به جامی که هنوز 
 در پرسپولیس موفق به کسبش نشده 

دست یابد.

انگیزه بزرگ یحیی برای قهرمانی توأمان در جام حذفی و لیگ برتر

فرار از مقایسه عذاب آور با برانکو!

جلسه مشترک درویش، 
محمدی و خلیلی

امروز شروع کار 
پایه ها

رضا درویش، محمد محمدی و 
محسن خلیلی در خصوص آکادمی 
فوتبال باشگاه، جلسه مشترکی را 
برگزار کردند. محسن خلیلی در این 
نشست، برنامه ریزی صورت گرفته 
برای شروع فصل جدید تمرینات 
در چهار رده سنی فوتبال پایه را ارائه 
کرد. وی همچنین فهرستی از موارد 
و امکانات مورد نیاز و درخواستی 
را تقدیم کرد. در این جلسه، رضا 
درویش بر ادامه سیاست باشگاه 
بر توجه به فوتبال پایه تأکید و ابراز 
امیدواری کرد، روند رو به رشد سال 
گذشته با توجه به تقویت برنامه ها 
و در اختیار بودن مجموعه ورزشی 
شهید درفشی فر، ادامه پیدا کند. 
محمد محمدی هم ابراز امیدواری 
کرد با پشتیبانی باشگاه و همچنین 
با مدیریت و تلاش محسن خلیلی 
و مربیان، ضمن ارتقای رتبه تیم ها 
در جدول مسابقات، مانند سال 
گذشته بخشی از نیازهای تیم اصلی 
کادمی فوتبال  از پرورش یافتگان آ
باشگاه تأمین شود. در پایان این 
نشست روز شنبه، 9 اردیبهشت، 
به عنوان زمان آغاز تمرینات تیم های 
پایه پرسپولیس در هر چهار رده 
سنی، تعیین شد. همچنین محسن 
خلیلی اعلام کرد؛ این تمرینات 
مختص بازیکنان فعلی و منتخب 
مربیان است و تست استعدادیابی، 

جداگانه اطلاع رسانی خواهد شد.

پرسپولیس با ترکیب 
اصلی در بازی حذفی

پرسپولیس با نفرات اصلی در مرحله 
یک چهارم نهایی جام حذفی مقابل 
گل گهر سیرجان بازی می کند تا 
یحیی گل محمدی در تقابل با سعید 
الهویی که همزمان مربی تیم ملی 
ایران نیز هست اهداف خود را 
دنبال کند. سرمربی پرسپولیس در 
جلسات تمرینی چند روز گذشته 
اهمیت دیدار با گل گهر در جام 
حذفی را برای بازیکنان این تیم 
توصیف کرده و از بازیکنان خود 
خواسته است این بازی را همچون 
دیدارهای لیگ برتر بدانند. از این رو 
گل محمدی قصدی برای استراحت 
دادن  به بازیکنان اصلی خود ندارد و 
در صورت عدم مصدومیت با تمام 
توان به مصاف شاگردان سعید 
الهویی در گل گهر سیرجان می رود.

شایعه جدید:

عبدالکریم حسن مورد 
توجه پرسپولیس

گفته می شود عبدالکریم حسن 
بهترین بازیکن فوتبال آسیا در سال 
۲01۸ رسماً مورد توجه پرسپولیس 
قرار گرفته تا ضعف این تیم در پست 
دفاع چپ را برطرف کند. این مدافع 
بلندقامت که البته درخشش سه 
سال پیش را نداشته چند بار در لیگ 
قهرمانان آسیا مقابل پرسپولیس 
بازی کرده است. جالب اینکه در 
خبر مربوط به این شایعه آمده این 
مدافع قطری به احتمال فراوان به 
این پیشنهاد پاسخ مثبت می دهد 
چرا که ظاهراً کارلوس کی روش 
سرمربی تیم ملی قطر هم به 
عبدالکریم حسن بابت حضور در 
پرسپولیس چراغ سبز نشان داده 
تا این بازیکن شاگرد 
یحیی گل محمدی 

شود.  محسن ذاکری
روزنامه نگار

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

 zگزارش

سکوت پرسپولیس بعد از حواشی محل میزبانی پیکان

ضرر دو جانبه از بازی در دستگردی؛ بدون تماشاگر در زمین بی کیفیت
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